

## TGT Dalian Data Centre 1 was Awarded "2015-2016 Outstanding Data Centre Award"



TGT Dalian Data Centre 1 (TGT DLDC1) of TGT YIDA Data Services (Dalian) Co., Ltd. (TGT Yida) was honored to receive the "2015-2016 Outstanding Data Centre Award" in the 6<sup>th</sup> China Data Centre Industry Conference (DCIC), organised by the China Data Centre Industry Development Alliance (CDCIDA), on 23 March 2016.

DCIC is one of the most influential data centre conferences in the industry, which is co-organised by the China Data Centre Industry Development Alliance (CDCIDA) and a renowned consultancy firm. CDCIDA is a national wide non-profit making organisation. It has been playing an exemplary role in the industry since its establishment. DCIC creates an international platform for different stakeholders of data centre industry to exchange ideas. The theme of the 6<sup>th</sup> China Data Centre Industry Conference was "Big Data – New Era, New Challenge", aiming to share the latest achievements of data centre industry.





TGT DLDC1 got to the top among 96 nominees for the "2015-2016 Outstanding Data Centre Award". CDCIDA has developed a complete judging standard, every nominee went through a strict selection process conducted by industry experts. TGT DLDC1, as a green and carrier-neutral data centre and cloud service provider, is proud to receive the 'Oscar of the Data Centre Industry' with its excellent performance of operation and management.

TGT Yida is the first company in China who uses recyclable materials – terracotta in building data center. Terracotta has excellent insulating properties and the ability to self-cleaning. As a green data centre, TGT DLDC1 was awarded the "LEED Gold Pre-Certification" in 2014. TGT DLDC1 as a world-class carrier-neutral data centre, can lead-in a number of operators and can tailor made solution for different customers. At the same time, TGT have established networked data centres in Hong Kong and the mainland, with total area of 90,000m², TGT DLDC1 is one of the important sites in northeastern China.



The Award recognised the efforts and achievements of TGT DLDC1 for its cutting-edge infrastructure and operation. Under government's development, industry trend and customer needs, green, carrier-neutral and cloud computing data centre is becoming the focal point of the ICT industry. As the winner of the "2015-2016 Outstanding Data Centre Award", TGT DLDC1 is dedicated to leading the industry to a brand new chapter.





## 名气通大连 1 号数据中心荣获 「2015-2016 年度优秀数据中心奖项」



3月23日,中国数据中心产业发展联盟主办的第六届中国数据中心产业发展大会(简称 DCIC 大会),圆满落幕。大连亿达名气通数据服务有限公司(简称亿达名气通)受邀参加,旗下的名气通大连1号数据中心荣获「2015-2016年度优秀数据中心」奖项。

DCIC 大会是迄今为止最具影响力的数据中心行业会议。由中国数据中心产业发展联盟(简称"中数盟")和中科仙络咨询服务有限公司联合主办,中数盟是一个全国性的非营利性行业自律联盟,成立至今在数据中心行业发展中一直发挥着示范性和标杆性的作用。DCIC 大会是一个以国内外数据中心研究机构、数据中心产业用户、数据中心解决方案供应商、数据中心产业发展联盟专家委员会为主导的行业性会议,2016(第六届)DCIC 大会以"大数据、新常态、新挑战"为主题,内容主要以分享数据中心领域的最新成果为宗旨。







春暖花开的 3 月,在精彩绽放的春日中亿达名气通无疑是格外耀眼的新绿。据悉本次竞选此奖项的数据中心多达 96 家,中数盟在评选过程中各个环节都制定了详细标准,从报名申请到专家邀请再到评分标准,均制定了十分严格的标准。获奖单位实属优中选优,故此奖项又有数据中心行业"奥斯卡"之称。最终名气通大连 1 号数据中心凭借绿色、中立数据中心和云计算服务以及专业高效运维管理的优秀表现,得到专家评委的一致青睐,荣获「2015-2016 年度优秀数据中心」,顺利捧回"奥斯卡"。

为實践环保理念,名气通大连 1 号数据中心的外墙,采用可循环再用再造 的物料—陶土板,除优良绝缘及散热的特性,更重要的是具有自我清洁的能力,属内地首家使用陶土板作为建筑材料的数据中心。作为绿色数据中心,亿达名 气通于 2014 年亦荣获美国绿色建筑协会 LEED 环保认证预认证金级。亿达名气通作为内地炙手可热的中立数据中心可接入多家运营商并可根据 客户需求进行专线接入,与此同时,名气通集团在香港及内地拥有多个世界级 数据中心,总面积超过 90,000 ㎡,形成完善的数据中心集群网络,亿达名气通 是集团互联互通数据中心网络东北区域的重要节点之一。



本次获奖是行业对名气通大连 1 号数据中心基建设施及运营能力的广泛认可。随着政策的引导,行业的不断变革,客户需求的日新月异,都使得绿色、中立和云计算服务的数据中心成为发展的主流。亿达名气通数据中心作为集大成者,无疑走在了行业的前端,"优秀数据中心"的称谓,实至名归。

